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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor jutnak Európába a Győrbó7 12 óra 47 perckor Celldömölkön és Pápán át
Szombathelyre közlekedő gyorsvonat utasai?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr . Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hét péntekén Győrből Pápára utaztam a 12 óra 47 perckor Szombathely felé induló
gyorsvonattal . A szerelvény Budapestről 15 perc késéssel érkezett Győr állomásra, ahol hatalmas
létszámú utazóközönség várt felszállásra . A Budapestről érkező vonat egy része Sopronba, a
másik része Szombathelyre ment tovább . A Pápát is érintő szerelvény három vagonból állt, és
soha nem látott zsúfoltság tanúja lehettem. A rendszeresen utazó pápai emberektől megtudtam,
hogy ez nem egy kivételes helyzet, hanem minden pénteken ismétlődő állapot . Elmondták, hogy
ilyenkor utaznak haza Pápára, Tétre, Celldömölkre, Sárvárra, Szombathelyre a Győrben, illetve a
Budapesten tanuló diákok . Ők is érthetetlennek tartották, hogy a MÁV miért nem indít több
kocsit annak érdekében, hogy kultúráltan, európai polgárként mindenki helyet foglalhasson, és ne
túlélő programként élje meg a hazautazást .

Miniszter úr!

1 . Tudnak-e Önök ezekről az áldatlan állapotokról a Győr - Pápa - Szombathely vonalon?
2. Mit kíván tenni annak érdekében, hogy ez az áldatlan állapot megszűnjön?
3. Mikortól számíthatnak kultúrált utazási feltételekre a fenti vonalon utazók?
4. Mikor jutnak Európába a Győrből 12 óra 47 perckor Celldömölkön és Pápán át

Szombathelyre közlekedő gyorsvonat utasai?

Budapest, 2007 . február 19 .
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